
 

Zápis z jednání kolegia ředitele ÚVT 

11. 5. 2020 

Přítomni (online přes MS Teams): Matyska, Veselý, Dostál, Kvizdová, Kohoutková, Bartošek, 

Zeman, Janovič, Regner, Rebok, Holub, Vičar, Krejčí 

 

1. Zprávy z uplynulého týdne a z jednání Krizového štábu MU 

− Ředitel informuje o proběhlém jednání Krizového štábu dne 4. 5. Postupně 

s rozvolňováním pandemických opatření bude MU přecházet do standardního režimu: 

neočekává se ale konání hromadných zkoušek. 

− Do budoucna se předpokládá rozvolnění režimu jednání Krizového štábu MU, začne 

pracovat se dvoutýdenní periodou. 

− V úterý 5. 5. se konalo jednání Kolegia rektora s děkany a řediteli: MU počítá 

s úsporou rozpočtu ve výši cca 10% (Ústav předpokládá úsporu především v oblasti 

investic).  Prorektorka Pospíšilová představila plánovanou revizi GA MU: rozšíření 

výzev a zájem o mezioborové projekty. Otevření nových soutěží je v současné době 

pozastaveno. 

− Ve čtvrtek 7. 5. se konalo jednání Rady pro IT MU: diskuse se týkala mj. podpory 

O365 pro koncové uživatele na fakultách. 

− Ředitel připomíná první část nevýjezdního zasedání Ústavu ve čtvrtek 14. 5. od 10:00 

hod. 

 

2. Strategický záměr – další kroky 

− Ředitel poskytnul členům kolegia podklad Odboru pro strategii RMU týkající se 

Strategického záměru 2021 – 2027 v oblasti informačních systémů a IT podpory. 

Proběhla diskuse kolegia k tomuto dokumentu, vzhledem k rozsahu témat v podkladu 

jako vhodné zúžení bezprostředních priorit ÚVT byly zmíněny především následující 

okruhy: 

• akcentovat výběr nového personálně-ekonomického systému jako základu pro 

postupnou integraci a společný rozvoj SW systémů vyvíjených a užívaných MU 

(včetně péče o CRM) 

• systematická redukce papírové kanceláře vnímaná koncovými uživateli 

• analýzy a vyhodnocování provozních dat pro podporu řízení a rozhodování 

• zapojování digitálních technologií do výuky 

 

3. Zprávy od divizních  

− PED: 

• Tajemnice informuje o probíhajícím stěhování PED. 



  

− DIS: 

• J. Kohoutková informuje o plánovaných prezentacích Ústavu na jednání tajemníků 

dne 13. 5. 

 

− DITS: 

• B. Regner informuje o plánovaných pohovorech na příští týden v rámci výběrového 

řízení na pracovníky IT podpory Farmaceutické fakulty. 

• M. Vičar informuje o plánované migraci dalších služeb na jednotné přihlášení – 

bude k tomu vydána aktualita. 

 

− DITI: 

• Na přelomu května a června bude svolána schůzka pracovní skupiny 

k budoucnosti systému pro správu sítí BAPS. 

 

Zapsala:                          Schválil: 

Iva Krejčí                                       Luděk Matyska  

                         ředitel ÚVT MU   


